

哥林多前书一18-二5

国际释经应用系列《哥林多前书》：十字架才是福音的核心

导师们阅读页面：51-61页

- 1.何谓基督的十字架信息？我们应当如何传扬？
  
- 2.你对于希罗时代强调人的智慧（例如：亚里斯多德：“我认为，与战胜敌人的人相比，战胜欲望的人更加勇敢。”；苏格拉底：“快乐的秘密并不在于寻求更多想要的，而是在于培养清心寡欲的能力。”有何看法？究竟人的智慧和神的智慧有何不同？
  
- 3.你所认识和了解十字架的道理（智慧），是否跟保罗的一样？
  
- 4.基督徒应该寻求以十字架为中心的智慧吗？为什么及如何寻求？

Passage: 1 Corinthians 1:18-2:5

TNIVAC coverage: The Cross as the Necessary Center of the Gospel

Reading for teachers: pg. 51-9

- 1.1. What is the message of the Cross of Christ? How should we proclaim it?
  
2. What is your view with regard to the wisdom of human being as emphasised during the Greek and Roman period? (For eg. Aristotle: ‘I count him braver who overcomes his desires than him who overcomes his enemies.’ Socrates: ‘The secret of happiness, you see, is not found in seeking more, but in developing the capacity to enjoy less.’) What is the difference between human and God’s wisdom?
  
3. Is your understanding of the wisdom of the Cross similar to Paul’s?
  
4. Should Christians pursue the wisdom focused on the Cross? Why and how?